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ZAPISNIK 18. REDNE SEJE UPRAVNEGA ODBORA ŠTUDENTSKE 
ORGANIZACIJE FAKULTETE ZA KEMIJO IN KEMIJSKO 

TEHNOLOGIJO 

ki je potekala v ponedeljek, 27.5.2024, preko videokonference.

Seja se je pričela ob 17.04.

Prisotni člani upravnega odbora: Oskar Baumgartner, Mark Kržišnik, Neža Peternel, Marcel Tušek, 
Aneta Velkova

Odsotni člani upravnega odbora: Nejc Godec, Tomaž Modic, Lan Patrick Pal

Ostali prisotni: Katarina Zupančič

Sejo je vodila Aneta Velkova.

Predlagan dnevni red:

1. Potrditev dnevnega reda.
2. Potrditev zapisnika 17. redne in 12. korespondenčne seje.
3. Odpiranje projektov.
4. Zapiranje projektov.
5. Poročanje s seje Študentskega Zbora ŠOU v Ljubljani. 
6. Razno.

Ad 1.

● Potrditev dnevnega reda

Sklep 1: UO ŠO FKKT potrjuje predlagan dnevni red.

Predsedujoča je ugotovila, da je bil sklep soglasno sprejet.

Ad 2.

● Potrditev zapisnika 17. redne in 12. korespondenčne seje

Sklep 2: UO ŠO FKKT potrjuje zapisnik 17. redne in 12. korespondenčne seje.

Predsedujoča je ugotovila, da je bil sklep soglasno sprejet.

Ad 3.

● Odpiranje projektov

● Projekt: Dan v ZOO
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Neža je povedala, da bomo dobili 10% popust na karte. Kupili bomo 25 kart. Karte se bodo podelili v 
obliki nagradne igre, da še dodatno promoviramo ŠO FKKT. Karte lahko prejmemo samo v fizični in 
ne v elektronski obliki. Karte veljajo celo leto.

Sklep 3: UO ŠOFKKT odpira projekt Dan v ZOO in imenuje Nežo Peternel za vodjo projekta.

Predsedujoča je ugotovila, da je bil sklep soglasno sprejet.

Ad 4.
● Zapiranje projektov

● Projekt: Tehnologijada 2024

Aneta je povedala, da je ŠO FKKT plačal celoten prevoz, saj je prišlo do nesporazuma med ŠS. Mark 
je povedal, da so bili študentje navdušeni nad dogodkom, kot vsako leto.

Sklep 5: UO ŠOFKKT zapira projekt Tehnologijada 2024.

Predsedujoča je ugotovila, da je bil sklep soglasno sprejet.

Ad 5.

● Poročanje s sej Študentskega Zbora ŠOU v Ljubljani

Aneta je povedala, da je zadnja seja, ki je trajala 3 ure, bila »absurdna«. Ob vstopu so preverjali 
dokumente. Povezani niso želeli, da se seja snema s strani Radia Študent, zato so z glasovanjem to tudi 
preprečili. Na seji so obravnavali revizijsko poročilo Računskega sodišča, ki je poročalo, da naj del 
ŠOU LJ ne bi ravnal pravno skladno, opozicija je zastavila nekaj vprašanj, vendar so bili odgovori 
popolnoma nevsebinski. 

Sklep 6: UO ŠOFKKT se seznanja s potekom sej Študentskega Zbora ŠOU v Ljubljani.

Predsedujoča je ugotovila, da je bil sklep soglasno sprejet.

Ad 6.

● Razno

Aneta je vprašala, če bi kdo pomagal Luki pri organizaciji biljarda. Dotaknila se je tudi letošnjih 
volitev. Marcel je vprašal, če smo že sestavili ekipo za nov mandat. Aneta je odgovorila, da ima že 
nekaj kandidatov, vendar se ne želijo udeleževati letošnjih sej. Glede komentarjev na Instagram profilu 
»vecnatinder« ji ni jasno, kdo bi jih pisal – mogoče »troli« ali pa res študentje, ki ne vedo, kaj vse 
organizira ŠO FKKT. Zato je odprla debato glede nadaljnje promocije ŠO FKKT.

Seja je bila zaključena ob 17:23.

Zapisal: Potrjuje:

Mark Kržišnik Aneta Velkova
zapisnikar predsednica UO ŠO FKKT
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